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Ex . nr f"-

Not~~en van de vergadering 
geh ouden op vrlJdag 17 oktober 1958 in de Trêveszaal 
aangevangen 's morgens om tien uur en 's middags ' 
's avonds alsmede zaterdagmorgen 18 oktober 1958' 

(om 10 uur) voortgezet . 

Aanwezig~ 

-------

De minister-president Drees en de ministers 
Cals, ,Helders , Hofstra (bi j de punten 3 b e.v. ) 
~~omp e9 S~alden9 Staf, Suurh off , Vondeling9 
~h tte en ZlJlstra (Afwezig zi jn de ministers 
Luns en Struycken . ) 

Tevens is aanwezig staatss ecretaris Van der 
Beugel. 

Secretaris~ J. Middelburg. 

20 Ingekomen stwcken en mededelinge~ 

a o Sticusa ( Zie notulen mor. 10-10-1958-2e) 

Uinister Helders heeft een gesprek g ehad me t het 
bestuur van de Sticusa, dat vrij goed verlop en is. Het 
bleek 9 dat het bestuur niet geheel op de hoogte was met 
de mogelijkheid 9 dat nog een extra-bedrag beschikbaar 
kan komen uit de liquidatie van de vroegere stichting. 
Tevoren was men bij de Kamercommissie geweest , die uiter
aard ook onkundig is van het bestaan van het extra pot j e. 
Intussen zijn ook de gevolmachtigde ministers Pos en 
Lampe bij spreker geweest over dezelfde kwestie. De minis
ter-president blijft tegen de door de Sticusa gevolgde 
procedure bezwaar houden. Het bestuur zendt hetzelfde 
stuk aan de Kamercommissie en aan de minister en gaat dan 
eerst naar de Kamercommissie. Uit het stuk blijkt 9 dat 
een van de grieven iS 9 dat men door de verlaging van de 
hiervoor toegestane rijksgelden thans niet kan betalen 
voor een schouwburg op Cura9ao. Cura9ao kan dat zeer goed 
zelf bekostigen. 

Iünister Helders stel t voor 9 dat minister Cals 
en hij deze zaken nog eens onder ogen zien. Aldus wordt 
besloten. 

2 b. Decoratie. 

De raad besluit oud-minister Algera voor te 
dragen voor benoeming tot Groot-Officier in de Orde van 
Oranje-Nassau. 
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Vondeling antwoordt~ dat de verrekenprijs stij gt met 0 5 
of 0~6 cent ; als de b oterprijs zodanig stijgt~ dat daa;uit 
0~3 cent k omt, zou de straatprijs voor melk met circa 
0 , 2 c ent verhoogd moeten worden. 

, De mi n i ster - president concl udeert, dat door verho-
gl~~ van de verrekenprijs en de slijtersmarge bij gelijk
bllJvende consument enprijs de subsidi e op melk iets zou 
s tijgen? maar de r eg ering neemt het standpunt in dat deze 
s1:lbsidi e niet hoger mag worden. Llen zou echter m~t verho
gJ.ng . van ~e co~swl1ent enl)ri1s nog even kunnen wachten op 
h et l nt erlmadvles van de S~R, ,mits dat voor 1 december ver

. s ch i 'nt ; a l s dat n i et het geval is zou de r egering na 1 
" dec ember ter zake vrij moeten zijn. (Spreker neemt aan, dat 

~-'r~IlASI~I'"Ut . I al s dan de melkpri js me t 1 cent moe t worden verh oogd.) Over 
(,y.d iIV''''' ~. ee e . ander zal men de SER mo eten inlichten . ~ .. inister-- --
~~. -~ . U Hof stra i s o er ei ez e conclusfe lje . aanváarden, mi ts het 

voorsc~ot9 da t h e t LEF z al mo e t en gev en , i n de volgende tijd 
word t lngehaald . De ! a a d s temt met dez e c onclusies in. 

3. Buitenlan ds beleid . -

a . Mi n isterraad KSG o -

Minister Zijlstra deelt over de laats te bij eenk omst 
van de mi n is terraad van de KSG , waaromtr ent n og e en ver 
s lag zal wo rden r on dgez onden, me de , dat t ot de b elangrijke 
punten beh oorde de bijdrage ( t ot een maximum van 6 à 8 mln), 
die de HA zal g even i n de kos ten van de op slag van k olen. 
(De KSG gaat nie t de voorra den z elf financieren.) Verder 
is de kwestie van de solidariteit met een inv oer regeling 
v oor kolen besp rok en , dit zal praktisch geen i nvloed op 
onze invoerp olitiek h ebbeno Alleen zal s prek er n og a f zonder
l ijk het punt bezien~ dat Neder land niet een overgrote 
invoer v an Amerikaanse kolen krij gt. Van Belgische zijde 
vroe g men in verband met de st l j gende k olenvoorra den uit
gebreide maatregelen, maar men is met weinig tevr eden ge
weest. Een v oordeel van de gevolgde weg is, dat de HA nu 
voorwa arden aan de Belgen zal stell en met betrekki ng tot 
de s l uiti ng van onrendabele mi j nen; men is bezig me t de 
s l uiting van mijnen met een produktie van 1 mln t on wat 
men wil opvoeren tot 5 mln ton. Opmerk elijk is, dat terwijl 
nog n iet zo lang geleden op alle mogelijke wijzen de k olen
produktie moest worden opgevoerd, thans in dez e kringen 
s oms het zwaarste pessimisme heerst over de t oek omst van 
de kolenwinning. Spreker is niet ontevreden over de gen oemde 
besluiten o Hij heeft de schrootkwestie nog ter sprake ge
bra cht . Hierover deelde Spierenburg mede, da t tegen de 
Duitse f i r ma Hansa een lJroCes a anhangig wordt g emaak t , 
terwijl midden oktober een nieuw rapp ort kan worden ver
wacht van het Zwitserse accountantsbureau, dat een opdracht 
i n dez e z a ak heeft gekregen. 
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